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Abstract (en)
The gas cooker has a burner connected to a gas conduit with a metering control for the gas. The burner has an injector (8) for pilot flame supply
and a burner (7) for cooking. The control has a first valve (4) with a push button (12) and a second valve (5) placed downstream of the first. The first
valve is connected to the injector (8) for the pilot gas supply. The second valve is connected to the burner and has a control lever (6). The first valve
can be controlled by a thermocouple in the pilot flame to control the valve.

Abstract (fr)
Cuisinière à gaz (1), en particulier pour cuisine chinoise, comprenant au moins un foyer relié à une conduite de gaz pourvue d'une commande
de l'apport du gaz, ledit foyer étant muni d'un injecteur (8) pour veilleuse et d'un brûleur (7) pour la cuisson et ladite commande comportant une
première vanne (4) pourvue d'un bouton poussoir (12) et une seconde vanne (5) placée en aval de la première, la première vanne (4) étant reliée à
l'injecteur (8) pour veilleuse et la seconde vanne (5) étant reliée au brûleur (7) pour la cuisson et pourvue d'un levier de commande (6). <IMAGE>
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